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Abstract (en)
[origin: CN104727964A] A handheld work apparatus has a combustion engine (8) which drives a tool of the work apparatus via a centrifugal clutch.
The centrifugal clutch (24) couples in an engagement rotational speed range (nK) which extends between a lower engagement rotational speed
(nu) and an upper engagement rotational speed (no). The combustion engine (8) has a fuel supply device, an ignition device, a control device
(41) and a device for detecting the rotational speed (n) of the engine. A method for operating the handheld work apparatus makes provision for the
rotational speed profile of the combustion engine to be monitored in the engagement rotational speed range (nK) and for the power (P) output for
driving the tool to be increased from an operating power (P1) to an increased power (P2, P3) when the rotational speed profile corresponds with a
predetermined rotational speed profile over a predetermined period of time ([Delta]t).

Abstract (de)
Ein handgeführtes Arbeitsgerät besitzt einen Verbrennungsmotor (8), der über eine Fliehkraftkupplung (24) mindestens ein Werkzeug des
Arbeitsgeräts antreibt. Die Fliehkraftkupplung kuppelt in einem Einkuppeldrehzahlbereich (n K ), der sich zwischen einer unteren Einkuppeldrehzahl
(n u ) und einer oberen Einkuppeldrehzahl (n o ) erstreckt. Der Verbrennungsmotor (8) besitzt eine Kraftstoffzuführeinrichtung, eine Zündeinrichtung,
eine Steuereinrichtung (41) und Mittel zur Erfassung der Drehzahl (n) des Verbrennungsmotors (8). Ein Verfahren zum Betrieb des handgeführten
Arbeitsgeräts sieht vor, dass der Drehzahlverlauf des Verbrennungsmotors (8) in dem Einkuppeldrehzahlbereich (n K ) überwacht wird, und dass die
zum Antrieb des Werkzeugs abgegebene Leistung (P) von einer Betriebsleistung (P 1 ) auf eine erhöhte Leistung (P 2 , P 3 ) erhöht wird, wenn der
Drehzahlverlauf über einen vorgegebenen Zeitraum (�t) mit einem vorgegebenen Drehzahlverlauf übereinstimmt.
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